
1
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országgyűlési képvisel ő

Érkezett : 2011

	

1 23.

	

Írásbeli kérdés

Kövér Lászlónak úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
belügyminiszterhez, a nemzeti erőforrás miniszterhez, illetve a gazdasági miniszterhez, mint
a tárgyban illetékes minisztériumok vezető ihez

„Anomáliák az önkormányzatok és az egészségügyi alapellátás kapcsolataiban?”
címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Urak !

1. Az Önkormányzati törvény 8 . § (4) bekezdése az alábbiak szerint rendelkezik :

(4) A települési önkormányzat köteles gondoskodni az egészséges ivóvíz ellátásáról, az
óvodai nevelésről, az általános iskolai oktatásról és nevelésről, az egészségügyi és a
szociális alapellátásról, a közvilágításról, a helyi közutak és a köztemetőfenntartásáról, a
helyi közutakon, a helyi önkormányzat tulajdonában álló közforgalom elöl el nem zár t
magánutakon, valamint tereken, parkokban és egyéb közterületeken közúti járm űvel
történő várakozás (parkolás) biztosításáról; köteles biztosítani a nemzeti és az etnika i
kisebbségek jogainak érvényesülését.

2. A helyi adókról szóló törvény 52 . § . 35. pontja adja meg a közszolgáltató szervezetek
körét, mely vállalkozások tevékenységére a helyi ipar űzési adó hatálya nem, vagy csak
részben terjed ki . A kedvezményezetti körben az egészségügyi alapellátó vállalkozások nem
szerepelnek .
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Tisztelt Miniszter Urak !

Az említett két törvény hatályos rendelkezései alapján az alábbi kérdésekkel fordulo k
Önökhöz :

1. Önök szerint az egészségügyi alapellátó vállalkozások közszolgáltatást nyújtanak-e ?
2. Ha közszolgáltatást nyújtanak, helyesnek tartják-e azt, hogy a közszolgáltatásbó l

származó bevételeik vonatkozásában is ipar űzési adó fizetésére kötelezettek?
3. Helyesnek tartják-e azt a számos önkormányzat által alkalmazott gyakorlatot ,

miszerint az alapellátást önkormányzati tulajdonban végz ő vállalkozásoktól bérleti
díjat és rezsi költségeket követelnek, és/vagy az alapellátás kiadásaihoz semmilyen
formában nem járulnak hozzá?

4. Elfogadhatónak tartják-e azt a helyzetet, hogy így áttételesen az Egészségbiztosítás i
Alapból is finanszírozásra kerül számos önkormányzat?

5. Terveznek-e bármilyen lépést ezen anomáliák miel őbbi feloldása érdekében?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2011 . június 23 .
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